

Husråd VHC

Protokoll för husrådsmöte VHC

Tid och plats: 7 september 2017, VHC, Yggdrasil

Deltagare: Johan Karlsson, Elinora Johansson, Mikael Rosenius, Jenny Yngvesson, Birgitta Staaf-Larsson, Birgitta Östlund-Wiberg, Petra Laini, Sten-Olof Fredriksson, Susanna Hallgren David La, Changiz Beheshti, Agneta Nissi (till pkt 8)

Agenda

1. Mötet öppnades
2. Utseende av sekreterare och justeringsperson
Susanna sekreterare, Petra justeringsperson
3. Fastställande agenda
Övriga frågor: ett par punkter från Magnus Rosenquist
4. Protokoll från föregående möte
Utbildning Farligt avfall – deltagande enligt förväntan
Trådlösa nätverket – Johan har skickat frågan till IT stöd
Önskvärt att notera närvarande i protokollet
5. Information miljöledningssystemet (Elinora J/Birgitta Ö-W)
 - a. Rapportering MLS
Internrevision 23, 25, 26 oktober.
Engelsk översättning av information på webben beställd och är på gång.
Internrevision i Skara 4-5 september.
Lagefterlevnad. Revidering av listan har gjorts.
Extern revision vecka 12, 2018.
 - b. Övrigt
Kom ihåg att skicka in ansökan till Klimatfonden. Sista ansökningsdag 29 september.
Skicka in samma ansökan som tidigare, om videokonferensanläggning i Ulv. Johan kollar stämmer av med Carolina.

Information från Service VHC / Infra (Petra L mfl)

c. Ekonomi - lägesrapport (David La), se bilaga

Presentation av basservice tjänster och debitering per enhet/institution. Totalt per år basservice VHC: 11 miljoner, oförutsedda kostnader: 400 tkr, centraldisk: 180 tkr.

Budget 2018? Presenteras vid nästa Husråd. Kommer att hamna på ungefär samma nivå som 2017.

d. Akademiska hus

Problem med återkoppling och lång handläggningstid av ärenden hos Akademiska hus. Hur hantera?

e. Brandutbildningar

Kommer att hållas under hösten. Inbjudan har gått ut. Dåligt med anmälningar. Utbildningen är obligatorisk vart fjärde år.

f. Ny personal

Changiz Beheshti och Kennet Kreivi

g. Övrigt

Sprickor i fasaden vid balkonger bl a. Anmält, men oklart när det kommer att åtgärdas.

Soprummet plan 4 kommer att flyttas. Petra återkommer om vart.

Evenemang på gång i huset:

13/9 SLU 40 år och Årets Miljöanalysdag - 100 personer i VHC som kommer att äta lunch på plan 2 (Moccado + mittenområdet)

30/9 Öppet hus. Plan 2 + amfiteater kommer att användas.

Utrymningsplaner/övningar – svårhanterat. För få brandskyddsombud. Svårt att få med alla delar. Hur får studenterna information? Görs det idag? Vem ansvarar?

Möjligheter att samordna? Kombinera med miljöinformation till studenterna? Vem bör ansvara för det i så fall?

6. Information från VHI-VHC (Sten-Olof F)

a. Kontorslandskap

De kontorslandskap vi hyr idag är nu fulla. Kö på 7 personer. Husrådet anser att vi behöver hyra ett till. Frågan vidarebefordras till dekan via fakultetsdirektör. Johan skickar frågan. Snabbt beslut behövs.

b. Omlädningsrum

Idag finns inga lediga omlädningsrum lediga för manliga studenter. Beredskap finns för 80 DSS studenter, men inget utöver det. Samtidigt pågår utredning om utökade antal platser på DSS. Frågan tas vidare till Infrastrukturnämnden. Viktigt att studenter som tar studieuppehåll tömmer sina skåp. Oanvända skåp klipps och töms regelbundet.

c. Övrigt

Cykel för pakettransport skulle behövas. Många transporter till och från SVA med prover o dyl. Skulle behövas cyklar anpassade för detta.

7. Uppföljning av tidigare ärenden:

a. Städ/Tömning avfall – ny rutin (Changiz Beheshti)

Kompostpåsen på rummen har tagits bort. Istället töms de stora kompostkärlen. Tidsmässigt kvittas detta. Chefernas ansvar att informera personalen om de nya rutinerna kring vad som ska slängas var.

Rutin för extrabeställning av städ behöver ses över. Gäller utrymmen som behöver städas oftare under vissa perioder. KV har tidigare mailat Malin i varje enskilt fall. Bättre rutin behövs. Agneta och Elinora stämmer av vid separat möte.

Om döda djur eller blod och avföring i rummen – ska städas ändå. Behöver förtydligas. Agneta och Elinora stämmer av vid separat möte.

Standardinstruktion för städ finns – kontor: en gång/vecka, labb: två ggr/vecka. Bifogas protokollet.

Plastmuggar finns idag på studentytor. Beslutades att ta bort alla dessa fr.o.m. 1 januari 2018. Hållarna lämnas kvar. Hur informera studenterna? Informationsskärm VHC (VHI ansvarar), mail till studentkåren (Changiz ansvarar), info blad på toaletterna (Agneta ansvarar).

b. Belysning – mörka områden + lampbyten (Petra)

VHC Service kommer att ta hit en arbetsmiljöingenjör för att mäta ljus och värden för att kontrollera om allt är ok enligt regler eller inte. Om behov kvarstår, hitta en gemensam lösning för förstärkt belysning (skrivbordslampa).

Lampbyten i huset har utförts. Gick smidigt och bra.

c. Kemikalieamnesti (Petra)

Blir av i mitten av november, då en kemiskt har bokats. Mer info kommer.

d. Solgardiner KTC (Petra)

Offert har inkommit, men Petra har inte hunnit gå igenom dessa än. Tas upp på nästa Husråd.

e. Möbelfrågor – offert, se bilaga (Petra)

Offert på konferensrumsstolar, balkongmöbler och matplatismöbler till östra sidan (rektangulära bord för att ersätta nuvarande runda bord) har tagits in från Kinnarps. Petra kollar att det är okey att beställa från Kinnarps.

- 30 st konferensrumsstolar a 7 tkr/st = 200 tkr. Beslutades att köpa in dessa. Petra ansvarar.
- Balkongmöbler stolar 3,3 tkr/st, bord 7,7 tkr/st. Hur många behövs? Förslag 16 stolar och 4 bord. Alternativt komplettera med bänk mot väggen. Petra kollar vad som finns (liknande det som finns i Ulls hus) och tar fram offert till nästa Husråd.
- Större och effektivare matplatismöbler till östra sidan behövs för att utöka antalet platser där. Förslag att mixa runda/rektangulära bord från båda sidor först innan nya möbler köps in.

f. Övrigt

Inget övrigt ärende

8. Övriga frågor
 - a. Videokonferensutrustning Arvaker (Johan)
Ny utrustning beställd.
 - b. Brister i huset, sprucken betong mm (Elinora)
Se pkt 6e
 - c. Parkeringsplatser för hyrbilar (Elinora)
Två reserverade uppmärkta platser för detta norr om VHC.
 - d. Parkeringsplatser – brist? (Johan)
Blivit bättre i och med att nya parkeringen utanför Friskis och Svettis tillkommit.
Belysning kring parkeringarna och hundhusen ska ses över.
Vägen bakom hus 3 är avstängd. Grind räcker inte, betongsuggor kommer att ställas ut.
 - e. Insektsodling i nuvarande soprummet plan 4.
 - f. Upphandling medicintekniskt material för hela VHC på gång (Birgitta Ö-W).
9. Kommande möten
Ny ordförande kommer att utses på nästa möte.
Förslag: Ändrat datum pga. Miljörevision. 20 oktober kl 9.30 istället.
10. Mötet avslutades

Susanna Hallgren
Sekreterare

Petra Laini
Justerare

Johan Karlsson
Ordförande